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Møteprotokoll 
 

Oppvekstkomite 
 
 

Møtested: Heimdal statlige mottak for asylsøkere, Sandmoveien 26B   
Møtedato: 09.03.2005 Tid: 17.00 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Komiteleder Hilde Opoku, Hanne Moe Bjørnbet, Tom Hansen, Rita Kumar, 

Jan-Yngvar Kiel, Else Eide Ulseth, Tord Lien, Brynjulf Moe, Ann Kristin 
Alseth og Anne Trine Kjørholt 

Varamedlemmer: Lars Aleksander Brovold og  Jan Prestmo 
Meldt forfall: Stian Gårdsvoll og Gunvor Wendel 
Ikke møtt:  
Fra administrasjonen: Kommunaldirektør Jorid Midtlyng (forlot møte kl. 18.55) og rådgiver  Vidar 

Kvamstad (tiltrådte kl.19.00) 
  
Møteleder: Komiteleder Hilde Opoku 
Fra sekretariatet: Komitesekretær Kåre Georgsen 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
0005/05 05/05799   
 ETABLERING AV NY KOMMUNAL BARNEHAGE PÅ NEDRE 

ELVEHAVN  
 

0006/05 05/03078   
 FOREBYGGING AV UØNSKEDE SVANGERSKAP  

 
0003/05 04/39029   
 KOMMUNENS KIRKEPOLITIKK  

 
0007/05 05/05112   
 DISPONERING AV ØREMERKEDE MIDLER FOR 2005 INNENFOR 

PSYKIATRIOMRÅDET  
 

 
Pkt. 5 Komiteleder orienterer 

Komiteleder Hilde Opoku opplyste om at komiteen vil få invitasjon til å delta i ”Kick off” for 
brukerråd på Royal Garden Hotell den 19. april fra kl. 18.00 – 21.00. Komiteleder 
oppfordret komiteens medlemmer til å sette av kvelden for å delta 

 
Opoku oppfordret alle medlemmene i komiteen til å delta på ungdommens bystyre sitt 
konstituerende møte i mai. 
 

Pkt. 2 Godkjenning av innkalling og sakliste 
 Innkalling og sakliste ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 3 Godkjenning av protokoll fra møte 09.02.05 
 Protokoll fra møte 09.02. 2005 ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 4 Melding av saker til eventuelt 

Ann Kristin Alseth etterlyste sak angående oppfølging av kartleggingsprosjekt 
barneprostitusjon. 
Komiteleder opplyste om at denne saken kommer til Oppvekstkomiteen til uttalelse i neste 
møte før den skal tilbake til endelig behandling i formannskapet. 

 
Pkt. 1 Orientering om barn i asylmottak.  

Orienteringen ble gitt av representanter fra Heimdal statlige mottak for asylsøkere og 
flyktningehelsetjenesten.  
Disse orienterte komiteen: Leder flyktningehelseteamet Steinar Vardehaug, helsesøstrene 
Vigdis Lerdal Bjørnnes og Tove Buchmann, informasjonskonsulent Asna Sablagi. 
 
Komiteen fikk omvisning på mottaket og var på besøk i et hjem. 
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Komiteen fikk også hørt fra en småbarnsmor ved mottaket hvordan det er å leve der med 
små barn. 
 
Komiteens medlemmer hadde anledning til å stille spørsmål. 

 
 
 
6. Komiteinitiativ: 
 
Hilde Opoku (SV)  fremmet følgende komitéinitiativ på vegne av SV, Ap, PP og RV: 
Med utgangspunkt i barnekonvensjonen, som nå er integrert i norsk lov og gir barn individuelle 
rettigheter ber Oppvekstkomiteen rådmannen komme tilbake med en utredning av mulige 
kommunale tiltak for å bedre oppvekstvilkår for barn under en asylsøknadsperiode. 
 
Votering: 
Opokus forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Saken sendes bystyret med følgende forslag til  
 
INNSTILLING 
 
Med utgangspunkt i barnekonvensjonen, som nå er integrert i norsk lov, og som gir barn 
individuelle rettigheter, ber Oppvekstkomiteen rådmannen komme tilbake med en 
utredning av mulige kommunale tiltak for å bedre oppvekstvilkår for barn under en 
asylsøknadsperiode. 
 
 
Sak 0005/05  
 
ETABLERING AV NY KOMMUNAL BARNEHAGE PÅ NEDRE ELTEHAVN  
 
Behandling: 
Hilde Opoku (SV) fremmet følgende forslag: 
Forslag til nytt pkt. 3: 
Prosjektet har en begrenset tilgang på uteområde. Dette gir spesielle utfordringer i forhold til drift. 
Bystyret forutsetter derfor at det tas hensyn til dette i stabens sammensetning 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling pkt. 1 og 2 ble enstemmig vedtatt. 
Opokus forslag til nytt pkt. 3 fikk 5 stemmer (3 Ap, 2 SV) og falt. 
Saken sendes bystyret med følgende 
 
INNSTILLING 
 
1. Bystyret vedtar etablering av Nedre Elvehavn barnehage. Trondheim kommune skal 
kjøpe barnehagelokalene på 479 m2 brutto av Nedre Elvehavn as, som står for 
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utbyggingen av området. Kommunes ramme for investeringer settes til 10,5 mill kroner. 
Dette inkluderer kjøp av tomt og lokaler, opparbeiding av utearealer og tilliggende park 
samt prosjektkostnader. I tillegg kommer 0,8 mill kroner til utstyr og inventar. 
 
2. Trondheim kommune har som mål å bidra til økt andel barnefamilier i de nye 
sentrumsnære utbyggingsområdene, og den nye barnehagen er et tiltak i denne satsingen. 
Bystyret vedtar derfor følgende spesielle tilleggspunkt til de kommunale opptakskriterier 
gjeldende for denne barnehagen: 
 
”I det første opptaket til Nedre Elvehavn barnehage skal inntil en tredjedel av plassene 
reserveres for barn av familier som kjøper bolig gjennom prosjektet ”Barn i Byen” på 
Nedre Elvehavn. Prioriteringen blant disse barna skal følge kommunale opptakskriterier, 
deretter skal ledige plasser fordeles etter dato for boligkjøp fram til opptaket 
gjennomføres.” 
 
Saksordfører: Tord Lien (FrP) 
 
 
Sak 0006/05  
 
FOREBYGGING AV UØNSKEDE SVANGERSKAP  
Behandling: 
Hanne Moe Bjørnbeth (Ap) fremmet følgende forslag: 
Forslag til nytt pkt. 4: 
Bystyret mener at innsatsen for å forebygge uønskede svangerskap blant jenter i alderen 14 – 19 år 
må intensiveres. Bystyret ber derfor rådmannen om å se på mulighetene for å trappe opp 
undervisnings- og informasjonsopplegget for elever i ungdomsskoler og de videregående skolene 
kombinert med tilrettelagt tilgang på prevensjon. I denne sammenhengen er det også viktig å sikre en 
videre utbygging av skolehelsetjenestetilbudet. 
 
Rådmannen bes oppfordre skolene til i større grad å benytte seg av medisinerstudentenes program 
for forebygging av uønskede svangerskap. 
 
Ved helsestasjonene er det høstet meget gode erfaringer med tilbud som innebærer gratis utdelig av 
prevensjon og resept på P-piller. Svært mye tyder på at dette ene tiltaket har hatt konkret virkning 
på nedgangen i aborttallet. Bystyret ber om at dette viktige arbeidet videreføres og styrkes. 
 
Forslag til nytt pkt. 5 
Rådmannen bes også se muligheten for å styrke de frivillige organisasjonene, som Amathea, som 
driver et viktig forebyggende arbeid innenfor dette området. 
 
Hilde Opoku (SV) fremmet følgende forslag: 
Forslag til nytt pkt. 5 
Bystyret sender saken om ”Forebygging av uønskede svangerskap” til Ungdommens bystyre til 
orientering. 
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Bystyret ber rådmannen utarbeide en sak for Ungdommens bystyre for innstilling uten videre 
realitetsbehandling i bystyret på følgende forslag: 
Ungdommens bystyre tar stilling til hvordan de ønsker tilgang på prevensjonsmidler. 
 
Votering: 
Rådmannens forslag til innstilling pkt. 1, 2 og 3 ble enstemmig vedtatt. 
Moe Bjørnbets forslag til nytt pkt. 4 ble enstemmig vedtatt. 
Moe Bjørnbets forslag til nytt pkt. 5 fikk 6 stemmer (V, 2 FrP, 3 Ap) og falt (mot Sp, PP, RV, H og 
2 SV (leders dobeltstemme). 
Opokus forslag til nytt pkt. 5 ble enstemmig vedtatt. 
Saken sendes bystyret med følgende  
 
INNSTILLING 
 

1.  Arbeidet med forebygging av uønskede svangerskap videreutvikles som framstilt i saken og 
tydeliggjøres i revidering av forebyggendeplanen og i plan for kompetanseutvikling for barne- 
og familietjenesten.  

2.  Trondheim kommune søker om midler gjennom den statlige Handlingsplanen for forebygging 
av uønskede svangeskap, for å styrke tilbudet ved Midtbyen helsestasjon for ungdom. 

3.  Trondheim kommune åpner ny helsestasjon for ungdom på Byåsen videregående skole høsten 
2005. 

 4.   Bystyret mener at innsatsen for å forebygge uønskede svangerskap blant jenter i alderen 14 
– 19 år må intensiveres. Bystyret ber derfor rådmannen om å se på mulighetene for å trappe 
opp undervisnings- og informasjonsopplegget for elever i ungdomsskoler og de videregående 
skolene kombinert med tilrettelagt tilgang på prevensjon. I denne sammenhengen er det også 
viktig å sikre en videre utbygging av skolehelsetjenestetilbudet. 

 
Rådmannen bes oppfordre skolene til i større grad å benytte seg av medisinerstudentenes 
program for forebygging av uønskede svangerskap. 

 
Ved helsestasjonene er det høstet meget gode erfaringer med tilbud som innebærer gratis 
utdelig av prevensjon og resept på P-piller. Svært mye tyder på at dette ene tiltaket har hatt 
konkret virkning på nedgangen i aborttallet. Bystyret ber om at dette viktige arbeidet 
videreføres og styrkes. 
 

5. Bystyret sender saken om ”Forebygging av uønskede svangerskap” til Ungdommens bystyre 
til orientering. 

 
Bystyret ber rådmannen utarbeide en sak for Ungdommens bystyre for innstilling uten videre 
realitetsbehandling i bystyret på følgende forslag: 
Ungdommens bystyre tar stilling til hvordan de ønsker tilgang på prevensjonsmidler. 
 

Saksordfører: Hanne Moe Bjørnbeth (Ap) 
 
  
Sak 0003/05  
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KOMMUNENS KIRKEPOLITIKK  
 
Behandling: 
Hanne Moe Bjørnbeth (Ap) fremmet følgende forslag: 

- Oppvekstkomiteen støtter rådmannens målsetning om at den lokale kirka i Trondheim skal 
være en folkekirke, og en viktig ressurs og bidragsyter for å skape en god by og bo i. 

- Oppvekstkomiteen mener det diakonale arbeidet for barn og unge må styrkes. 
- Kirken gjør et viktig kulturelt arbeid, og Oppvekstkomiteen mener kirka må sikres 

muligheten til å fortsette dette arbeidet. 
- Det oppmuntres til økt samarbeid mellom kommunale enheter og menighetene for å styrke 

kulturtilbudet og barne- og ungdomstilbudet i bydelene. 
 
Votering: 
Moe Bjørnbeths forslag ble enstemmig vedtatt. 
Saken sendes Oppvekstkomiteen med følgende 
 
UTTALELSE 
 

- Oppvekstkomiteen støtter rådmannens målsetning om at den lokale kirka i 
Trondheim skal være en folkekirke, og en viktig ressurs og bidragsyter for å skape 
en god by og bo i. 

- Oppvekstkomiteen mener det diakonale arbeidet for barn og unge må styrkes. 
- Kirken gjør et viktig kulturelt arbeid, og Oppvekstkomiteen mener kirka må sikres 

muligheten til å fortsette dette arbeidet. 
- Det oppmuntres til økt samarbeid mellom kommunale enheter og menighetene for å 

styrke kulturtilbudet og barne- og ungdomstilbudet i bydelene. 
 
  
Sak 0007/05  
 
DISPONERING AV ØREMERKEDE MIDLER FOR 2005 INNENFOR 
PSYKIATRIOMRÅDET  
 
Behandling: 
Hilde Opoku (SV) fremmet følgende forslag: 
Saken utsettes til neste møte. 
 
Vedtak: 
 
Saken utsettes til neste møte. 
 
 
 
Møteslutt kl. 21.15 
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Hilde Opoku 
Komiteleder                                   Kåre Georgsen 
                                   Komitesekretær 


